
 

 

Број: 05/1-50-15-26-19-5/22 

Сарајево, 12. 12. 2022. 

 

ИЗВЈЕШТАЈ 

 

са састанка чланова Независног одбора Парламентарне скупштине БиХ  

као независног тијела полицијске структуре БиХ са руководством  

Дирекције за координацију полицијских тијела БиХ 

 

Састанак је одржан 14. 11. 2022, с почетком у 13 часова, у просторијама Дирекције за 

координацију полицијских тијела БиХ у Сарајеву. Присуствовали су: Мирсад Вилић, 

директор Дирекције за координацију полицијских тијела БиХ, и Ранко Вуковић, 

замјеник директора Дирекције за координацију полицијских тијела БиХ, Урош Пена, 

други замјеник предсједника Независног одбора, Никола Џамбас и Мухамед Мујакић, 

чланови Независног одбора, те Ивана Ловрић, секретарка Независног одбора. 

  

Директор Дирекције за координацију полицијских тијела БиХ Мирсад Вилић пожелио 

је добродошлицу члановима Независног одбора и рекао да је на располагању за сва 

евентуална питања. 

Урош Пена, други замјеник предсједника Независног одбора, укратко је образложио 

разлог посјете. Рекао је да је посјета организована у складу са договором са посљедње 

сједнице Независног одбора, али и у складу са Планом и програмом рада Независног 

одбора за 2022. годину, а с циљем одржавања континуитета сарадње са полицијским 

агенцијама из своје надлежности. 

 

Директор Дирекције за координацију полицијских тијела БиХ (у даљем тексту: 

Дирекција) упознао је чланове Независног одбора са значајним активностима које су 

имали у протеклом периоду као и са проблемима са којима се сусрећу у раду. Истакао 

је да је мисија и визија ове плицијске агенције јачање комуникације са другим тијелима 

у Босни и Херцеговини. 

 

Када је ријеч о Правилнику о унутрашњој организацији и систематизацији радних 

мјеста у Дирекцији за координацију полицијских тијала БиХ, директор је истакао да је 



 

он упућен према Савјету министара БиХ али да није добио сагласност. Разлог за то је 

што није добио позитивно мишљење Министарства финансија и трезора БиХ али и 

због проблема са сарадњом са ЕУРОПОЛОМ. Наиме, Правилником о унутрашњој 

организацији и систематизацији радних мјеста у Дирекцији прописан је, у склопу 

Сектора за међународну полицијску сарадњу, Одсјек за сарадњу са ЕУРПОЛОМ, чије 

сједише је у Дирекцији за координацију полицијских тијела БиХ, а уговором о сарадњи 

између БиХ и ЕУРОПОЛА прописано је да је контакт-тачка са ЕУРОПОЛОМ у 

просторијама Министарства безбједности БиХ. Из свега произлази, а да би сарадња 

почела, неопходно у исто вријеме мијењати Закон о министарствима и другим 

органима управе БиХ, Закон о Дирекцији за координацију полицијских тијела БиХ, 

правилнике о унутрашњој организацији и систематизацији радних мјеста и 

Министарства безбједности БиХ и Дирекције.  

Даље у разговору са члановима Независног одбора директор је истакао да Дирекција 

тренутно штити 136 објеката на читавој територији БиХ, што је регулисано Одлуком 

Савјета министара БиХ о одређивању особа, објеката и вриједносних пошиљки који се 

штите. Нагласио је и да је у завршној фази израда нове Одлуке о одређивању особа, 

објеката и вриједносних пошиљки који се штите а која ће по завршетку бити упућена 

Министарству безбједности БиХ односно Савјету министара БиХ. 

Такође, нагласио је да је у процедури доношење новог Закона о полицијским 

службеницима БиХ којим се, између осталог, предвиђа екстерни премјештај 

полицијских службеника на нивоу БиХ. Таква измјена би била од великог значаја за 

све три полицијске агенције у БиХ. 

Нагласио је да у овом тренутку недостаје велики број полицијских службеника. 

Педесет кадета се тренутно налази на школовању у Мостару па би се њиховим 

доласком донекле смањио број недостатка полицијских службеника. 

У разговору са члановима Независног одбора, директор је истакао да има изузетно 

добру сарадњу са другим полицијским агенцијама у БиХ. Посебан акценат је на 

сарадњи са Граничном полицијом БиХ којој пружају константну подршку у обављању 

послова граничне контроле. 

На упит чланова Независног одбора да ли се ријешио проблем трајног смјештаја 

Дирекције, директор је истакао да су били у преговорима са Владом Кантона Сарајево 

о етажирању дијела просторија  ЈУ „Студентски центар“ које сада користе а за које 

плаћају закуп али је тренутно све на чекању. 



 

На крају су чланови Независног одбора нагласили да ће и даље, у оквиру својих 

надлежности, пружати подршку раду Дирекције за координацију полицијских тијела 

БиХ и пожељели им много успјеха. 

 

Састанак је завршен у 14.10 часова.  

 

 

                                                                                                     ПРЕДСЈЕДНИК 

                                             НЕЗАВИСНОГ ОДБОРА 

                                                                                                       Енес Обралија 

 


